

College of Applied Medical Sciences

Quality Policy

The College of Applied Medical Sciences provides education, research, and community services. It works to improve them in accordance with the national and international standards, therefore emphasizing its excellence as well as supporting its strategic mission and objectives in order to achieve regional leadership and global excellence in the field.

To achieve the main objectives in our strategic plan 2017-2021, which are consistent with the university strategic plan KSU 2030 and are in line with the KSA 2030 vision; the college is committed to continuous development and improvement of academic programs and their outputs, supporting applied research and dissemination, providing of a distinct and stimulating work environment in concordance with enhancing the delivery of outstanding community services, and development of effective partnerships with various respectable educational organization and research centers both internally and externally.

The College of Applied Medical Sciences is committed to applying all legal and regulatory requirements, reviewing quality goals, academic, technical and administrative goals follow-up, and continuously improving the quality management system to ensure effective implementation in accordance with the requirements of ISO 9001:2015.

Dean of the College

Professor Dr.Yazeed Al-Alsheikh



كلية العلوم الطبية التطبيقية

سياسة الجودة

تقـوم كليـة العلـوم الطبيـة التطبيقيـة بتقـديم خـدماتها التعليميـة والبحثيـة والمجتمعيـة وتعمـل علـى تجويـدها وفقـاً للمعايير الوطنية والعالمية للتأكيد على تميزها، داعمـة لتحقيـق رسـالتها وأهـدافها الاسـتراتيجية للوصـول إلـى الريـادة الإقليميـة والتميز العالمي في مجالات العلوم الطبية التطبيقية.

ولتحقيـــق أهــدافها الرئيســية المعتمــدة فــي خطتهــا الاسـتراتيجية 2017-2021 والتـي تتوافـق مـع الخطـة الاسـتراتيجية للجامعـة KSU2030، وتماشـيا مـع رؤيـة المملكـة KSA2030، فإنهـا تلتزم بالتطوير والتحسين المستمر للبرامج الأكاديمية ومخرجاتهـا ودعـم البحـوث التطبيقيـة ونشـرها، وتـوفير بيئـة عمـل متميـزة ومحفزة مع تعزيـز تقـديم الخـدمات المجتمعيـة المتميـزة، وعقـد شراكات فاعلة مع المنظمات التعليمية والمراكز البحثية المتميزة داخليا وخارجيا.

وتلتــزم كليــة العلــوم الطبيـة التطبيقيـة بتطبيـق جميـع المتطلبــات القانونيــة والتنظيميــة ومراجعــة أهــداف الجــودة والمتابعة الأكاديمية والفنية والإدارية، والتحسين المستمر لنظام إدارة الجودة لضمان فعاليـة التطبيـق وفـق متطلبـات المواصـفة القياسية الدولية 2015:2015 ISO

عميد الكلية يزيد بن عبد الملك آل الشيخ

1957